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Betreft: aanwezigheid van straatprostitutie in de Alhambra-wijk 
 
 
Geachte heer / Mevrouw, 
 

Ik heb uw schrijven, met betrekking tot de prostitutieproblematiek in de 
Alhambra-wijk, laatstleden goed ontvangen en aandachtig gelezen. 

Sinds 2003 tracht ik het probleem van de straatprostitutie in uw wijk aan te 
pakken, niet alleen om de strijd aan te binden met de schandalige mensenhandel, 
maar ook om de hinder voor de bewoners van de wijk zo veel mogelijk te 
beperken. 

Dankzij regelmatige acties van de administratieve politie en de recherche, 
de vestiging van een tijdelijk mobiel commissariaat en de installatie van camera’s, 
de invoering van een belasting op de peeshotels en de gerichte acties in termen 
van mobiliteit, heb ik de straatprostitutie sinds 2003 met meer dan 60% kunnen 
terugdringen.  

Ik ben ook kunnen overgaan tot de aanhouding van een vijftigtal pooiers. 

Helaas lijkt het verschijnsel de laatste tijd weer wat toe te nemen, zoals 
blijkt uit uw schrijven, waarvoor dank. 

Deze situatie valt te verklaren door twee factoren waardoor mijn optreden 
een stuk van zijn doeltreffendheid verliest, namelijk de toetreding tot de Europese 
Unie van landen als Roemenië of Bulgarije, die mij belet in te grijpen via de 
verblijfssituatie van de mensen uit deze landen, en de meer afwachtende houding 
van het Parket betreffende de frequentie van de administratieve controles door 
mijn politiediensten. 

Ik wil mij echter niet laten ontmoedigen. 
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Ik zal er het Parket opnieuw over aanspreken, om door te kunnen gaan 
met de regelmatige controle van de verblijfssituatie van de prostituees op straat. 

Indien nodig, kan men steeds ernstig overwegen om in uw wijk een mobiel 
commissariaat te vestigen. 

Via de hiervoor beschreven veelvuldige acties, met daarbij nog de fiscale 
druk op de peeshotels en het gebruik van camera’s, wil ik immers de prostitutie in 
uw wijk verder aanpakken. 

Ten slotte breng ik u ter kennis dat ik zeer spoedig, voor het einde van de 
maand juni, een ‘Task-force’ zal opstellen waarbij alle openbare instellingen die 
betrokken zijn bij prostitutie op niveau van de Stad Brussel zullen worden 
samengebracht. Dit om het probleem op een transversale en gecoördineerde wijze 
te bestrijden door oplossingen te bieden omtrent de politie in de wijk, de 
mobiliteit, de stedenbouw, de financiën,… 

Ik zal zeker niet nalaten om de inwoners en de wijkverenigingen zo spoedig 
mogelijk te raadplegen. 

Ik sta steeds tot uw dienst voor verdere informatie. 

Met de meeste hoogachting,  

 

 

 

 

 

 

 
 

 FREDDY THIELEMANS 
 Burgemeester 

 


